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Dobrý den,  

jmenuji se Matěj Hušek, úspěšně jsem absolvoval bakaláře u nás na fakultě v oboru Odpady, abych 

nyní mohl dále studovat ten samý obor v kombinované formě. Což jsem úplně neplánoval, ale z toho 

mála, co nás bylo na začátku, mi nezbyli spolužáci na to, aby nám otevřeli prezenční studium. Bohužel 

tento problém se netýká pouze mě a mých spolužáků, ale všech ostatních oborů mimo SMAD a OPT, 

kde mají na spolužáky štěstí.  

Nechci měnit naši Mechaniku, Matiku, Pružnost a další. Nezapomeňte, jsme přeci na 

Technice, a to k tomu prostě patří, ať už u nás, dole v Dejvicích či jinde. Vím, že to bolí, stojí plno sil 

a času, ale rozšíří nám to možnosti uplatnění.  

Chtěl bych ale změnit povědomí o naší fakultě. Určitě jste se setkali s tím, že v očích 

některých ostatních studentů hrajeme pralesní ligu mezi technickými fakultami a pověst naší školy k 

tomu moc nepomáhá. My obtížně budeme nejlepší ve stavění mostů, či nanotechnologiích. Ale 

můžeme být nejlepší v tom, co studujme, ať už to jsou Vaše obory nebo moje Odpady, a tohle nám 

nikdo nikdy nevezme. To je to, co všichni mají vědět, vždyť naše Technika je „dobrý oddíl".  

Oživme fakultní facebook, propagujme naše nápady, komunikujme a spolupracujme se 

středními školami a odbornou veřejnostmi, oblékněme se do oblečení TF. Propojme školu více s praxí.  

Propagace, propojení teorie s praxí, seberealizace, hrdí studenti, nejsou sprostá slova, ale to, na 

čem my tady musíme pracovat.  

PS: Poté, co nebylo otevřeno prezenční mag. studium TTZO, jsem si musel najít jiný prezenční obor,                                                     

.      začal jsem chodit na VŠCHT – Odpadové hospodářství. Pro moji kandidaturu to považuji za             

.      výhodu – mohu "omrknout", jak to dělají jinde. Pro reflexi je vždy dobré mít možnost srovnání. 


